
Arbeidsmøte 25.11.14 budsjett 2015 

 

Nye tiltak, samt avklaringer: 

 

Arbeiderpartiet: 

 Barnevern: vedtak i 2013 - 2 mill. hvert år. Sjekkes - nytt tiltak, hvis ikke videreført. 

 

Fremskrittspartiet: 

 Nytt tiltak drift sykehjem. Endre til 16 mill 

Det ble stilt spørsmål om faglig vurdering i forhold til trinnvis bygging av sykehjem. 

Kommunalsjef Kirsten Toft besvarte. 

 Ønsker tilsendt regnskaps- og budsjettall siste 5 år for Pleie og omsorg, samt helse.  

Følger vedlagt. 

 

Senterpartiet: 

Stilte spørsmål vedr. finansiering av sykehjem, samt tomtekjøp. 

Økonomisjef og adm.sjef besvarte at nettotall er lagt inn ved finansiering, og at det er gjort en 

skjønnsmessig vurdering for å beregne pris ved tomtekjøp. 

Videre ble det stilt spørsmål rundt årlig investering vann og avløp, og hvor mye som kan 

investeres uten at det genererer økning hos forbruker. 

Nytt tiltak: 

 Barnevern: Nytt tiltak 1 mill i 2016, -17 og -18. 

 

Høyre: 

Viste til vedtak vedr. eiendomsskatt. Tiltak ligger i Arena og er valgt av adm.sjef. 

 

 Betraktninger om hvilke tjenester som kan konkurranseutsettes. Adm.sjef mener dette må 

sees i sammenheng med event. omstillingsprosjekt. 

 Barnevern: Reduksjon på 1 mill i 2015 – 2018 

 NAV sosial hjelp: Reduksjon 1,8 mill i 2015-2018 

 Opprette nytt kommunalt næringsfond kr. 350 000,- 

 Austbø skole legges ned fra høsten 2015. Nytt tiltak. 

 

 


